
اخبار كشور

روایت متفاوت سینماگران خارجی
از سفر به ایران

سینماگران خارجی می گویند: رسانه ها نشان می دهند که در ایران آزادی نیست 
اما ما آن را متفاوت دیدیم. 

چهار ســینماگر و هنرمند خارجی، پس از حضور در ایران در گفت وگو با ایرنا 
نظرشــان را درباره کشورمان بیان کردند. »کریستینا ســوتیریو« بازیگر یونانی که 
چندین کار در یونان انجام داده و در مکزیک و ایران نیز کار کرده  اســت در پاســخ 
این ســؤال که اگر کارگردان بودید و می خواستید موضوعی را برای ساخت فیلمی 
درباره ایران انتخاب کنید، چه موضوعی را انتخاب می کردید؟ می گوید: »شــاید در 
مورد زندگی در جنوب ایران؛ به این دلیل که من آنجا بوده ام و از نحوه زندگی مردم 
در آنجا و ســنت هایی که دارند بسیار خوشــم می آید. در تلویزیون یا اخبار غربی ها 
چیزهای خوبی در مورد ایران گفته نمی شــود. آنها بیشتر در مورد مسائل سیاسی 
صحبت می کنند. اگر به این جا بیایید، زیبایی های بسیاری از این کشور را می بینید، 
مانند مردم، مناظر، ســنت ها، تمدن و تاریخ. وقتی خانواده ام متوجه شدند که قرار 
اســت در ایران کار کنم ابتدا کمی نگران بودند زیرا ایران کشــوری دور از ما است. 
وقتی من اول به مکزیک رفتم شوکه شدند؛ اما حضور من در ایران برای آنها راحت تر 
بود. آن نگرانی هم برای تصویری بود که رســانه های خارج از ایران در ذهن ها ایجاد 
می کنند. من وقتی برگردم به همه می گویم که باید از ایران دیدن کنید؛ زیرا ایران 
کشور بسیار زیبایی است و چیزهای مختلفی برای دیدن از شمال تا جنوب دارد که 

من واقعا آن را دوست دارم.«
کارولین در این باره که چرا تصور مردمان غربی عمدتا از ایران نادرســت است 
توضیح می دهد: »به این دلیل اســت که همه ما  دانیم که رســانه ها سیاســت های 
مختلفــی را دنبال می کنند. بنابراین بســته به اینکه اخبار خــود را از کجا دریافت 
می کنید، دیدگاه متفاوتی از ایران پیدا می کنید. مردم جهان باید به این جا بیایند تا 
خودشان ببینند ایران چیست. زیرا مردم چیزهای مختلفی در مورد ایران می شنوند، 
چیزهایی که همیشه درست نیســتند. پس بهتر است خودشان به این جا بیایند و 
ببینند که ایران کشور زیبایی است، مردم شگفت انگیز هستند و کشور امنی است.«

»ســوفیا دوورتسوایا« هنرمندی اهل روسیه اســت. این بانوی روس می گوید: 
»تصویری که رســانه های گروهی خارج از ایران نشــان می دهند، عمدتا براســاس 
تبلیغات جهت دار کشــورهای غربی است، زیرا به نظر من این کشور بسیار مهربانی 

است و فقط خاطرات خوبی از این مکان خواهم داشت.«
»تاکیس پاراســکووپولوس« بازیگر اهل یونان اســت که برای اولین بار به ایران 
سفر کرده است، در مورد ایران می گوید: »من از لحاظ تاریخی در مورد تمدن ایرانی 
اطلاعاتی دارم و اکنون در مورد ایران مدرن در حال یادگیری هستم.رســانه ها نشان 
می دهند که ایران دموکراتیک نیســت و در این کشــور آزادی نیست. اما من آن را 

متفاوت می بینم؛ من می بینم که زندگی شما مثل ما در اروپا عادی است.«
»کارولیــن مکونی« تهیه کننده تلویزیون از زیمبابوه در این باره که اگر فیلمی 
بخواهد بســازد چه موضوعی را انتخاب می کند؟ می گویــد: »فکر می کنم در مورد 
مردم صحبت کنم. من همیشه مردم ایران را مردمانی بسیار دوست داشتنی می دانم. 
زیرســاخت کشور نیز به نوبه خود شگفت انگیز اســت. اما من بیشتر در مورد مردم 
صحبت می کنم و اینکه چقدر مهربان، دوستانه و خوش برخورد هستند. من هرگز در 

این جا احساس غریبه بودن نکرده ام.«
اعلام سیاست های تولیدی سازمان سینمایی 

در سال جدید
جمع گســترده ای از هنرمندان سینما به دعوت ســازمان سینمایی دولت، در 

ضیافت افطار سینماگران شرکت کردند.
در این مراســم، چهره هــای متنوعی از جریان های مختلف ســینمایی چون 
ابراهیم حاتمی کیا، محمدرضا شریفی نیا، پژمان بازغی، علیرام نورایی، فرهاد قائمیان، 
سیدجواد  هاشــمی، هوشــنگ توکلی، جعفر دهقان، علی دهکردی، محمدمهدی 

عسگرپور، مسعود ده نمکی، مجید صالحی و... حضور داشتند.
در ابتدای مراســم اســماعیلی وزیر ارشــاد، کوتاه صحبت کرد و بر تلاش این 

وزارتخانه برای ارتقای فرهنگ و هنر کشور در سال جاری تأکید کرد.
در ادامه محمد خزاعی رئیس ســازمان ســینمایی، با ارائه گزارشی از وضعیت 
سینما در دو سال گذشــته از برنامه های این سازمان در سال جدید صحبت کرد و 
گفت: توسعه زیرساخت های سینما از اولویت های سازمان سینمایی در سال جدید 
است؛ مسئله زیرساخت مسئله ای بود که در ۴۰ سال گذشته ، بعضا مورد غفلت قرار 
گرفته بود. ما در سال گذشته ۱۱۰ سالن سینما در کشور افتتاح کردیم که در مجموع 
بیش از ۲۰۰ سالن به ناوگان نمایشی کشور اضافه کردیم. امیدواریم در پایان کار این 

دولت جشن بهره برداری از ۱۰۰۰ سالن را با هم جشن بگیریم.
وی درباره اولویت های ســاخت آثار در سال ۱۴۰۳ نیز ادامه داد: به همت دکتر 
اســماعیلی وزیر محترم فرهنگ و ارشاد اســلامی ، به منظور ترغیب هر چه بیشتر 
فیلمسازان ، جدا از بودجه سینما، بودجه ویژه ای برای تولید فیلم در نظر گرفته شده 
اســت. این موضوعات که از طریق بند ب اعلام شــده است عبارتند از تقویت بنیاد 
خانواده، ترویج فرزندآوری، حل مسائل اجتماعی و معضلات فرهنگی جامعه، مفاخر 
ملی و استانی، عزت ملی، ترویج فرهنگ مصرف کالای تولید داخلی، سبک زندگی 

ایرانی- اسلامی، ترویج فرهنگ امید ، فرهنگ ایثار و شهادت.
»پاورقی« بعد از تعطیلات عید فطر می آید

با پایان یافتن ماه مبارک رمضان، برنامه »پاورقی« به آنتن شبکه دو بازمی گردد.
این برنامه با هدف روشــن شدن ابعاد اخبار منتشــر شده در فضای مجازی با 
زبان طنز، سعی در نمایان کردن لایه های پشت پرده اخبار و افرادِ مرتبط با اتفاقات 
در فضای مجازی دارد و ســعی می کند بدون پیچیدگی های فرمی و زبانی، اخبار و 

اتفاقات روزانه را مرور کند.
جشنواره بین المللی رسانه ای »صبح«

تمدید شد
مهلت شرکت در دومین جشنواره بین المللی رسانه ای »صبح« تا ۲۷ فروردین ماه 

تمدید شد. 
با اعلام دبیرخانه جشنواره »صبح« مهلت شرکت در این رویداد فرهنگی به مدت 
۷ روز تمدید شده و علاقه مندان تا ۲۷ فروردین ساعت ۲۴ فرصت دارند، آثار خود را 
ارسال کنند.  دومین جشنواره بین المللی رسانه ای »صبح« به دبیری محسن یزدی در 
سه بخش »اصلی«، »معاونت برون مرزی« و »ویژه فلسطین« برگزار می شود. در این 
جشنواره هنرمندان داخلی و خارجی در بخش های فیلم سینمایی، سریال، مستند، 
برنامه تلویزیونی، برنامه رادیویی، پادکست، کلیپ و نماهنگ، موشن گرافی، انیمیشن، 

فیلم کوتاه و مقاله با یکدیگر به رقابت خواهند پرداخت.
این رویداد بین المللی ۲۹ تا ۳۱ اردیبهشت ماه با برگزاری کارگاه های تخصصی و 

اختتامیه و تقدیر از برگزیدگان هر بخش به کار خود پایان می دهد.
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اخبار ادبی و هنری

محکوم در بیدادگاه منافقین
سرافراز در پیشگاه ملت

دفتر پژوهش های مؤسسه کیهان 
»... ســروان علی صیاد  شیرازی کلاســه ۱۹5۴8۳... جمعی دانشکده توپخانه، در بین افسران تبلیغات مضره 

می نماید... صلاح نیست به نامبردگان ماموریت های حساس و یا به آنها جنگ افزار تحویل گردد...«۱
این بخشی از گزارش ساواک درباره شهید علی صیاد شیرازی به تاریخ آذرماه ۱۳5۷ است. این گزارش حکایت 
از آن دارد که فعالیت های انقلابی شهید صیاد شیرازی در ارتش علی رغم مخفی بودن اما تا آن حد گسترده شد که 

وی را از داشتن اسلحه و اعزام به ماموریت های نظامی منع کردند.
فعالیت هایی که از سال ها قبل آغاز شده بود. شهید صیاد شیرازی همچنان که ساواک نیز در گزارش هایش درج 
نموده بود، به شــدت به اســلام و اعتقادات و آیین های آن باور داشت و عمل می کرد.۲ او در پادگان هایی که حضور 
داشت به برگزاری جلسات قرآن و برپایی مراسم و برنامه های دینی همت می گمارد و در کلاس هایش به دانشجویان 

خود، درس اسلام و قرآن می داد. به همین علت به شدت زیرنظر سازمان ضداطلاعات قرار داشت.۳
سرتیپ  ترکان از یاران شهید صیاد شیرازی در خاطرات خود درباره فعالیت های انقلابی و مذهبی وی می گوید: 
»...فعالیت های او در دوران قبل از انقلاب به گونه ای بود که حساســیت ساواک را برانگیخته و مدام و به شدت 
تحت مراقبت بود و حتی او را متعصب مذهبی معرفی کرده بودند... صیاد شیرازی در کلاس درس به شاگردان خود ، 
این نکات )دینی( را مطرح می کرد و سعی در آگاهی  بخشی به آنها داشت تا وجدان های بیدار دانشجویان را نسبت 

به ظلم و ستم دستگاه حاکم معطوف کند«۴
یک متخصص متعهد 

در جریان همین فعالیت ها بود که شــهید صیادشیرازی ضمن شناسایی و جذب نیروهای انقلابی مذهبی ، با 
برخی از انقلابیون پیرو حضرت امام خمینی)رحمت الله علیه( در ارتش همچون شــهید حسن اقارب پرست و شهید 
یوسف کلاهدوز از یک گروه زیرزمینی انقلابی )که با انقلابیون دیگری مانند شهید حسن آیت و شهید موسی نامجو 
در ارتباط بودند( آشنا شده و همراه آنها به فعالیت های اسلامی و انقلابی خویش، سر و شکل سازمان یافته تری داد.

سرتیپ گلفام نیز درباره این فعالیت های انقلابی علی صیاد شیرازی می گوید: 
»...شهید صیاد شــیرازی قبل از پیروزی انقلاب  اسلامی علاوه بر شناسایی نیروهای مؤمن و انقلابی در مراکز 
نظامی اصفهان، برگزاری جلسات بحث و گفت وگو، مسافرت به شهرستان ها و پادگان های درگیر برای برقراری ارتباط 
و سازماندهی پرسنل انقلابی و مذهبی پادگان ها و همچنین ایجاد ارتباط بین نیروهای حزب اللهی درون ارتش با 

روحانیت در خط امام راحل)رحمه الله علیه( را نیز بر عهده داشت...«5
شهید صیاد شیرازی به جز گذراندن دوره توپخانه در ایران و آمریکا با رتبه بالا، دوره های رنجری و چتربازی را 
هم دیده و در این دوره ها هم به کسب درجه های نخست نائل آمده بود. از همین روی علی رغم گزارش های ساواک 
مبنی بر شناســایی وی به عنوان »متعصّب مذهبی« و تبعیدش به کرمانشاه، ولی به دلیل تخصص بالایش، مجدداً 

توسط فرمانده وقت نیروی زمینی به اصفهان برگردانده و به آموزش افسران توپخانه گمارده شد.
اما علی رغم همه نیازی که به تخصص شهید صیاد شیرازی داشتند، به دلیل اوج گیری فعالیت های انقلابی اش، 
ســرانجام دستگیر شد و به بازداشــتگاه انفرادی منتقل گردید که با پیروزی انقلاب اسلامی از زندان آزاد شد و به 

ارتش انقلاب پیوست.
صیادی که در همه جبهه های دفاع حضور داشت

شهید صیاد شیرازی از اولین روزهای پیروزی انقلاب در سمت فرماندهی بخشی از نیروهای ارتش به همراه سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی و نیروهای دکتر مصطفی چمران، شهرهای  اشغال شده کردستان را از چنگال ضدانقلاب 

آزاد ساخت.
در ســال های دفاع مقدس و هجوم ارتش صدام به خاک میهن، او با فرمان حضرت امام و در سمت فرماندهی 
نیروی زمینی ارتش جمهوری اســلامی ، در بســیاری از عملیات افتخارآفرین ســپاهیان اسلام علیه دشمن بعثی 
همچون ثامن الائمه )شکستن حصر آبادان(، طریق القدس )آزاد  سازی بستان(، فتح المبین و بیت المقدس )آزاد سازی 

خرمشهر( و... یکی از دو بال رزمنده نیروهای مسلح ایرانی بود.
شهید صیاد شیرازی در سخت ترین روزهای این ملت و در حالی که هزاران کیلومتر از خاک کشور در  اشغال 
بیگانگان بود ضمن به کارگیری رشادت مثال زدنی در نبردهای سهمگین با نیروهای دشمنی که از سوی بسیاری از 
کشورهای دنیا حمایت می گردید، در وحدت و همکاری دو بال نیروهای مسلح یعنی ارتش و سپاه، بسیار کوشید و 
در ایامی که وسوسه خناسان خارجی و داخلی سعی در اختلاف افکنی میان این دو نیرو داشت، با سعه صدر و اخلاص 

و فداکاری و ایثار، تلاش آن خناسان را بی ثمر گردانید.
از همین روی پس از خلع بنی صدر، برای پایان دادن به ناهماهنگی ارتش و ســپاه، قرارگاه مشترک عملیاتی 
را بین این دو بازوی اصلی نیروهای مســلح کشور راه اندازی کرد و به  عنوان فرمانده ارشد در آن قرارگاه مشغول به 

کار شد.
او از فرمول ها نمی ترسید

نشریه »مالین« چاپ فرانسه در خردادماه سال ۱۳۶۲ ضمن انتشار گفت و گویی با شهید صیاد شیرازی، وی را 
این گونه توصیف کرد: 

»... برای صیاد شــیرازی فرمانده نیروی زمینی ارتش ایران، کلید پیروزی به تانک و موشک بستگی ندارد؛  بلکه 
تنها به اعتقاد به خدا بســتگی دارد. قدّی کوتاه، نگاهی روشــن و دســت هایی که با انگشتر عقیق صاف روی میز 
ستاد مشترک روی هم قرار گرفته اند. این متخصص توپخانه که دوره تخصصی خود را در آمریکا گذرانده و امروزه 
فرماندهی نیروی زمینی ارتش ایران را هدایت می کند، از فرمول ها نمی ترســد. او با ســادگی می گوید:  »من یک 
سرباز اسلام هستم« و درباره اختلاف و جدایی اش از بنی صدر می گوید: »ما می خواستیم برای خدا بجنگیم ولی او 
می خواست که ما برای او بجنگیم. او مرد تکنیک و سیاست بود. من مرد جهاد و جنگ مقدس هستم«. صیاد شیرازی 
به گونه ای دل رحمانه لبخند می زند و پیروزی های متوالی ایران را یاد آوری می کند: »هدف ما  اشغال یک سرزمین یا 

یک شهر خاص نیست... دفاع ما تا موقعی که هیچ خطری ما را تهدید نکند ادامه خواهد یافت...«۶
نقطه اوج کارنامه نظامی شهید صیاد شیرازی، عملیات مرصاد علیه تجاوز منافقین خودفروخته بود که به کمک 
ارتش صدام به داخل خاک ایران نفوذ کردند. تجاوزی که شاید در ابتدای کار، برای بسیاری باورنکردنی بود. یعنی 
حتی به ذهن بسیاری از افراد خطور هم نمی کرد که منافقین تا این درجه از رذالت و شئامت رسیده باشند که مزدور 

صدام جنایتکار علیه مردم و میهن خود شوند. 
باور نمی کردند، اینهائی که با سلاح های صدام تا کیلومترها از خاک کشورشان را به  اشغال دشمن خونی مردم 

ایران درآورده بودند و به فارسی تکلم می کردند، منافقین هستند.
دشمنانی که به زبان خودی حرف می زدند

خود شهید صیاد شیرازی از روزی که سوار بر بالگرد، فرماندهی خط مقدم عملیات مرصاد را برعهده گرفت و 
لحظات آغازین عملیات که نیروهای منافقین را در برابر خود دید، چنین نقل کرده است:

»... به خلبان گفتم: اینها را می بینید؟ اینها دشمنند، بروید شروع کنید به زدن تا بقیه هم برسند. خلبان های 
دو تا )بالگرد( کبری  رفتند به طرف ستون، دیدم هر دویشان برگشتند. من یک دفعه داد و بیدادم بلند شد، گفتم: 
چرا برگشتید؟ گفتند: بابا! ما رفتیم جلو، دیدیم اینها هم خودی  اند....ظاهرا مثل خودی ها بودند و من هرچه سعی 
داشتم به آنها بفهمانم که اینها منافقند، گفتند: نه بابا! خودی را بزنیم؟! برای ما مسئله دارد. فردا دادگاه انقلاب،... حالا 
کار خدا را ببینید! منافقین سرلوله توپ را به طرف ما نشانه گرفتند.... گلوله، 5۰ متری ما که به زمین خورد، من 
خوشحال شدم، چون دلیلی آمد که اینها خودی نیستند. گفتم: دیدی خودی ها را؟ اینها )خلبان ها( بچه کرمانشاه 
بودند، با لهجه کرمانشاهی گفتند: به علی قسم، الان حسابش را می رسیم. سوار بالگرد شدند و رفتند. جایتون خالی. 
اولین راکتی که زد، کار خدا بود، اولین راکت  خورد به ماشین مهماتشان. خود ماشین منفجر شد. بعد هم این گلوله ها 

که داخل بود، مثل آتشفشان می رفت...«۷
در آن زمان شــهید صیاد شــیرازی هیچ مســئولیت فرماندهی در ارتش نداشــت و تنهــا نماینده حضرت 
امام)رحمه الله علیه( در شــورای عالی دفاع بود. او با حکم اضطراری معاون ستاد کل نیروهای مسلح، یکه و تنها به 
همراه چند بالگرد کبری به تنگه چهارزبر استان کرمانشاه رفت تا مقابل پیشروی ستون های نظامی منافقین را بگیرد. 

که اگر آنها کرمانشاه را  اشغال می کردند، کار خیلی دشوار می شد.
کیفرخواست منافقین علیه صیاد دل ها

ســال ها طول کشید تا منافقین دریافتند کسی که در ۶ مرداد ۱۳۶۷، دمار از روزگارشان درآورد، یک فرمانده 
کهنه کار ارتش جمهوری اسلامی به نام علی صیاد شیرازی بود.از همین روی در ۲۱ فروردین ۱۳۷8 به خیال خام 
خود با ترور فیزیکی او ، خواستند انتقام بگیرند ، غافل از آنکه با ریختن خون صیاد دل ها، او نه تنها خاموش نگردید 

بلکه بسیاری از خاموشان را نیز بیدار کرد. 
گروهک تروریستی منافقین در اطلاعیه ای ، جرم های شهید صیاد شیرازی را در ۳ محور ذکر کرد. ۳ محوری 
که هر یک برگ زرینی در دفتر تاریخ حماسه های این ملت خواهد بود و لکه های ننگ و خفت و خواری بر کارنامه 

سیاه منافقین:
۱- دفاع از تمامیت ارضی ایران در جنگ با عراق

۲- نقش اساسی در مهار و کنترل غائله ضد انقلاب و تجزیه طلبان درکردستان در اوایل پیروزی انقلاب 
۳- نقش اساسی در خنثی کردن عملیات موسوم به فروغ جاویدان که منافقین با پشتوانه ارتش عراق ، خاک 

ایران را مورد تعرض نظامی  قرار دادند.
رهبر معظم انقلاب، در بخشی از پیامشان به مناسبت شهادت سپهبد علی صیاد شیرازی چنین فرمودند: 

»... او مانند دیگر مردان حق از روزی که قدم در راه انقلاب نهادند همواره سر و جان خود را برای نثار در راه خدا 
بر روی دست داشتند. سرزمین های داغ خوزستان و گردنه های برافراشته کردستان ، سالها شاهد آمادگی و فداکاری 
این انســان پاک نهاد و مصمم و شجاع بوده و جبهه های دفاع مقدس صدها خاطره از رشادت و از خودگذشتگی او 

_____________________________حفظ کرده است....«8
۱- مروری بر حیات سیاســی شهید صیادشیرازی در دوران نهضت اســلامی- وب سایت مرکز اسناد انقلاب اسلامی 
– ۲۰ فروردین ۱۳۹۹ ۲- حســینیا، احمد )۱۳۷۹(- صیاد دل ها، چاپ اول- تهران- ســازمان عقیدتی سیاسی ارتش   
۳- همان   ۴-همان   5- مصاحبه با امیر سرتیپ گلفام- خبرگزاری جمهوری اسلامی- ۱۹ فروردین ۱۳۹۶   ۶-شهید 
علی صیادشیرازی – دانشنامه اسلامی به نقل از روزنامه همشهری- چهارشنبه ۲۱ فروردین ۱۳8۷   ۷-خاطرات سپهبد 
شهید علی صیاد شیرازی- مؤسسه راهبردی دیده بان   8-وب سایت خامنه ای دات آی آر khamenei.ir- پیام برای شهادت 

شهید صیاد شیرازی و شهید لاجوردی

آینده و مسخ ارزش ها
امام علی)ع(: روزگاری بر مردم خواهد آمد که محترم نشمارند جز سخن چین را، 
و خوششان نیاید جز از بدکار هرزه، و ناتوان نگردد جز عادل، در آن روزگار کمک به 
نیازمندان خسارت، و پیوند با خویشاوندان منت گذاری، و عبادت نوعی برتری طلبی 
بر مردم است. در آن زمان حکومت با مشورت زنان و فرماندهی خردسالان و تدبیر 

خواجگان اداره می گردد.
نهج البلاغه- حکمت 10۲

پای درس علی)ع(

مدیرعامل صندوق بازنشســتگی فولاد کشــور 
عملکرد مدیریت شــرکت سنگ آهن مرکزی ایران را 
مثبت ارزیابی کرد و گفت: با وجود چالش های موجود، 
اقدامات خوبی در شرکت سنگ آهن مرکزی ایران انجام 

شده است.
به گزارش مرکز اطلاع رسانی شرکت سنگ آهن مرکزی 
ایران، حجت کاظمی بعد از جلسه با مسئولان شهرستان بافق با 
بیان این مطلب گفت: امروز جلسه خوبی با مسئولان شهرستان 
پیرامون مشکلات شــرکت، برنامه ها و اقدامات صورت گرفته 
داشــتیم و درباره تامین خوراک، ورود شرکت به بازار بورس، 
آنومالی های منطقه، پروژه آهن اســفنجی و خواسته شورای 

کارگری درباره سهام ترجیحی بحث و گفت وگو کردیم.
وی افزود: نتیجه بحث های کارشناسی نشان داد که آینده 

روشنی پیش روی شرکت سنگ آهن مرکزی ایران است.
کاظمی به پروژه آهن اسفنجی اشــاره کرد و گفت: این 
پروژه درآمد خوبی برای شرکت و رونق منطقه به همراه دارد و 
با کسب مجوزی که برای انتشار اوراق سلف گرفتیم بحث تامین 
مالی آن تا حدی حل شد و امیدواریم با تامین مالی از روش های 

دیگر بتوانیم هر چه زودتر این پروژه را به بهره برداری برسانیم.

وی درخصوص شــائبه ای پیرامون عدم رضایت ایشان از 
مدیرعامل شــرکت سنگ آهن مرکزی ایران تصریح کرد: من 
دراین زمینه با هیچ رســانه ای مصاحبــه نکرده ام. مدیریت ها 
همیشه مورد نقد و بررســی هستند در صندوق بازنشستگی 
فولاد نیز کمیته انتصابات و کمیته نظارت بر عملکرد مدیران 
فعال است و هر زمان مشکلی به وجود بیاید مدیران فراخوانده 

شده و درخصوص برنامه ها و عملکرد خود توضیح می دهند.
کاظمی بــا تاکید بر اینکه هیچ بحــث خاصی پیرامون 
عملکــرد مهنــدس حمیدیان مطــرح نبوده اســت گفت: 
خوشــبختانه شــرکت با وجود چالش هایی که داشته است 

اقدامــات خوبی انجام داده و مشــکلی در این خصوص وجود 
نداشته است.

وی اظهــار امیدواری کرد که با همــکاری همه مردم و 
مســئولان بتوانیم قدم های مثبتی برای پیشــرفت طرح های 

شرکت سنگ آهن مرکزی ایران برداریم.
مدیرعامل صندوق بازنشســتگی فولاد به همراه مدیران 
شــرکت ســنگ آهن بافق با معاون اقتصادی و گردشــگری 
اســتانداری یزد درخصوص طرح های توســعه ای این شرکت 

دیدار و گفت وگو کردند.
 مدیرعامل صندوق بازنشستگی فولاد به همراه مدیران 
شرکت سنگ آهن بافق ضمن دیدار با معاون اقتصادی استاندار 
یزد درخصوص آخرین وضعیت عملکرد این شرکت  و شرایط 
سرمایه گذاری صندوق بازنشســتگی فولاد در استان بحث و 

تبادل نظر صورت گرفت.
محمد علی شاه حسینی، معاون هماهنگی امور اقتصادی 
و گردشگری استانداری یزد گفت: سنگ آهن یکی از بنگاه های 
مهم اقتصادی تاثیرگذار استان و کشور است و بدهی های این 
مجموعه در طرح های توسعه ای بسیار مهم سرمایه گذاری شده 

است.

اقدامات خوبی در شرکت سنگ آهن مرکزی ایران در حال اجراست؛
آینده روشنی پیش روی شهرستان بافق است

مدیرعامل صندوق بازنشستگی فولاد کشور:

هدیه به خوانندگان

آیت الله شهید دستغیب)ره(: می خواهی بدانی آمرزیده  شده ای 
یا نه؟ ببین حال توبه داری یا نه؟ هرکس دید دلشکســته شده، 

بفهمد که می خواهند او را مورد رحمت قرار دهند.
آثار  پایگاه اطلاع رسانی دفتر حفظ و نشر 
حضرت آیت الله العظمی خامنــه ای، روایتی از 
اقامه نماز رهبر انقلاب بر پیکر هفت شهید راه 
قدس در حســینیه امام خمینی)ره( را منتشر 

کرد. این روایت خواندنی پیش روی شماست.
 همسر جوانِ جوان ترین شهید آن کاروان هفت 
نفره رو به روی دوربینم ایســتاده. تــوی قاب دارد از 
آخرین مکالمه اش با ســیدعباس صالحی روزبهانیِ 
۲۴ ســاله می گوید و من که صدایــش را از هدفون 
می شنوم نفسم بند آمده: »دو دقیقه قبل از آن حادثه 
به من زنگ زده بود. داشتیم با هم صحبت می کردیم 
که تلفن قطع شد و دیگر هیچ صدایی نیامد. معمولاً 
وقتی این اتفاق می افتــاد آقا عباس چند دقیقه بعد 
دوباره تمــاس می گرفت اما بعد از قطع شــدن آن 
تلفن دیگر تماس نگرفت تا اینکه خبری از تلویزیون 
شنیدم که یک ساختمان نزدیک سفارت ایران هدف 

قرار گرفته. دلم شور افتاد.
این  شــکلی می شود بود که ســیدعباسِ متولد 
۱۳۷8 اهل بروجرد با دو ســال ســابقه پاسداری که 
حدود دو ســال هم از ازدواجش می گذشــته و برای 
اولیــن بار هم پایش به معرکه ی ســوریه باز شــده، 
خونش کیلومترها دورتر از مرزهای ایران روی زمین 
می ریــزد؛ همیــن اول کار به چه واقعیت ســترگی 

خوردم.
اصــلًا برای کار دیگری به حســینیه آمده بودم 
اما عظمت واقعه آن قــدر بود که تصمیم عوض کنم 
و دوربیــن تصویربــرداری را بردارم و حالا بایســتم 
رو به روی آدم هایی که شانه زیر بار امانت هایی داده اند 
که هزاران سال قبل و در ابتدای خلقت، آسمان ها از 

پذیرفتنش سر باز زدند.
زبانم نمی چرخد اما به زحمت به همســر جوان 
سیدعباس می گویم: »دل کندن از همسرتان سخت 
نبود؟« وسط بغضی که بیخ گلویش و پرده اشکی که 
توی قاب چشمش گیر کرده و صبورانه با آنها دست و 
پنجه نرم می کند می گوید: »خیلی سخت بود! خیلی 
خیلی ســخت! کار رفتنش که داشت درست می شد 
بــه من گفت تو رضایت ندهی نمی روم!« بغض بالاتر 
می آیــد و بقیه حرفش را می خــورد. در ادامه هم با 
اشــکی که حالا دیگر به وضوح چشم ها را  تر کرده از 
دیدن پیکر سیدعباس در معراج می گوید و می گوید: 
»عباس جان! شهادتت مبارک! ما را هم شفاعت کن!«
ایــن حجم از تکرار عبارت »شــهادتت مبارک« 
را اگــر آدم اینجا و رو به روی این آدم ها نباشــد اصلا 
توی کَتَش  نمی رود. مگر می شــود عزیزی از دســت 
داده باشــی و رفتنش را تبریک بگویی؟! زبان من که 
نمی چرخد. این را هم به همسر سیدعباس گفتم هم 
به مادرش هم به پدرش! هر ســه نفرشان اما جلوی 
دوربین من ایستادند و شهادت سیدعباس را تبریک 
گفتند. پدرِ ســیدعباس که راننده  کامیون و ماشین 
سنگین است چیز عجیب تر دیگری هم می گوید آن 
هم درســت زمانی که پیکر جوان ۲۴ ساله اش هنوز 

توی تابوت اســت و دفن هم نشــده که داغش سرد 
شــده باشــد: »اگر به جای عباس چند عباس دیگر 
هم داشــته باشم و لازم باشد، آنها هم فدای حضرت 
زینب سلام الله علیها و امام حسین علیه السلام!« عین 

این حرف را مادر سیدعباس هم می زند.
آن سمت ماجرا؛ سردار زاهدی!

سمت دیگر این واقعیت سنگین و کمرشکن که 
مــن و دوربینم وظیفه  ثبت و ضبــط آن را به عهده  
داریم شهید ۶۳ ساله ی کاروان شهداست که ۴5 سال 
در کــوه و کمر و صحرا و بیابان در ایران و ســوریه 
و لبنــان، پوتین بــه پا کرده بــود و دور از نام و نان 
و برق دوربین  ها و رســانه ها، دنبال چیز دیگری بود 
بدون اینکه خیلــی از میلیون ها نفری که این روزها 
در ایران و لبنان و ســوریه و عراق و یمن به سوگش 
نشسته اند او را بشناســند: سردار محمدرضا زاهدی! 
هدف متحرک صهیونیســت ها که به تعبیر فرنگی ها 
از قدیمی ترین ژنرال های ایرانی در لبنان و در جبهه  

نبرد با اسرائیل بود.
همسرش حالا رو به روی دوربین ایستاده. هدفون 
توی گوش دارم تا صدایش را بهتر بشنوم. من بیش از 
او استرس دارم و ناآرامم. با خود می گویم نباید اینها 

را زیاد اذیت کرد. داغدارند.
در تمام سال هایی که زاهدی در کوه و بیابان های 
منطقه بالا و پایین می رفته تا آب توی دل میلیون ها 
ایرانــی تکان نخورد، ایــن زن همراهی اش را کرده و 
همگام و همقد مش بوده. درســت مثل همسر جوان 
و پدر و مادر ســیدعباس، بی ادعا و تکلف شــانه زیر 
بار همان امانتی داده که آسمان ها و زمین در ابتدای 
خلقــت از پذیرفتنش ســر باز زدند. حالا ایســتاده 
رو به روی دوربین من و باید واقعیت عظیم شخصیت و 

وجود او را روایت کنم و چه کار سختی!
سخت نبود؟! اولین ســؤالم همین است. مکثی 
می کند، نرم لبخندی روی چهره  مادرانه اش می نشیند 
و با لهجه  نه  چنان غلیظ اصفهانی می گوید: »ســخت 
که بود. ســال ها زندگی در غربــت و دور از فامیل و 

حتی دور از کشــور اما ما راهمان یکی بود! شهادت 
گوارایش باشد!« همین!

تمام حرف کســی که ۴5 ســال در ســایه  یک 
مرد در ســایه بوده همین اســت. هیــچ جایی نامی 
از اینهــا نبــوده؛ نه خــودش نه مــردش! در زمره  
همان هایــی کــه علی بن ابی طالب علیه الســلام فیِ 
مَاءِ مَعْرُوفُونَ )خطبه ۱۰۲  الْرَْضِ مَجْهُولوُنَ وَ فیِ السَّ
نهج البلاغه( توصیف شــان می کند. مردهایی که در 
گمنامی به چشم فتنه ها می زنند. در زمین گمنامند 

و در آسمان  شهیر!
زنان این قبیله  کفرســتیز هم بــه مانند مردان 
جوانمردشــان، بی تکلفند و بی ادعا؛ صبور اما ایستاده 
پای بیرق حقیقت که در کوچه پس کوچه های تاریخ 
گم نشــود! اینهــا امانتداران خدایند و هر کســی را 

ظرفیت کشیدن بار امانت خداوند نیست.
بعد از همســر ســردار زاهدی، دخترش می آید 
جلوی دوربین و گفتن از پدر. اینکه همیشــه به پدر 
می گفته »فدای چشم های قشنگت بشوم من« و پدر 
یک بار آن قدر جدی رفته جلوی آینه تا ببیند چه در 

چشم هایش هست که دختر را این قدر شیفته کرده.
مــن اما به این فکــر می روم که دختر شــهید 
احتمالا در توصیف چشــم های پدر، خسته بودن را 
فاکتــور گرفته. این واقعیت را در تعبیر یک همســر 
شهید دیدم از همسرش وقتی که بعد از شهادت پیکر 
و چشمانِ بسته  آسوده  مردش را می بیند و توی دلش 
خطــاب به او می گوید: »حالا دیگر می توانی همه  آن 
خستگی جاری در چشم هایت را درمان کنی.« اصلا 

انگار که چشم ها حکایتی دارند.
فرمانــده  همین قبیله  هم در نامه   ای به دخترش 

نوشته بود:
»دخترم خیلی خســته ام. سی ســال است که 
نخوابیده ام... من در چشــمان خود نمک می ریزم که 
پلک هایم جرأت بر هم آمدن نداشــته باشد تا نکند 
در غفلت مــن آن طفل بی پناه را ســر ببرند. وقتی 
فکر می کنم آن دختر هراســان تویی، نرجس است، 

زینب اســت و آن نوجوان و جوان در مسلخ خوابانده 
که در حال ســربریده شدن اســت حسینم و رضایم 
است از من چه توقعی دارید؟ نظاره گر باشم، بی خیال 
باشم، تاجر باشــم؟ نه من نمی توانم این گونه زندگی 
بکنم.« )بخش هایی از نامه  شــهید قاسم سلیمانی به 
دخترش( به جای نویســنده  این نامه بگذاریم همین 
شــهدا و به جای اســامی فرزندان نویسنده نامه هم 
بگذاریــم هر مرد و زن ایرانی و انســان مظلومی، آن 

وقت این معادله درست می شود!
بعد از نماز مغرب و افطار، تابوت های پیچیده در 
پرچم های ســه رنگ را وارد حسینیه می کنند تا فضا 
بــرای خواندن نماز که قرار اســت آقا اقامه اش کنند 
آماده شود. صف های اول معمولاً در اختیار مسئولین 
اســت. این مرتبه امــا قضیه فرق می کنــد. یکی از 
دست اندرکاران مراسم پشت تریبون می رود و »آقایان 
علما و فرماندهان محترم« را به سمت دیگری هدایت 

می کند تا جا برای خانواده شهدا باز شود.
اینجا دیگر اولویت با آن بخش از امانتداران الهی  
اســت که عزیزترین دارایی شــان را فدا کرده اند. آقا 
می آیند. قرائت فاتحه ای و بعد هم سر زدن به خانواده 
شــهدا. توی دریچه دوربین، همســر و مادر شهید 

عباس صالحی را می بینم که جزو اولین نفراتند.
نماز اقامه می شود. من اما به مانند همان نمازی 
که چهار ســال و چند ماه قبل در دانشــگاه تهران و 
بر پیکر شــهید ســعید فرودگاه بغداد اقامه شد، به 
جای رفتن توی صف  ها، یک  گوشه و این مرتبه پای 
دوربین ایســتاده ام تا مثلًا وظیفه حرفه ای خودم را 
انجام دهم. چشــم هایم اما مجال نمی دهند. به حال 

خودم اشک می ریزم.
صدای تکبیرها توی فضای حســینیه می  پیچد. 
حســینیه  ای در تمام این ســال ها - از ۱۳۶۹ که بنا 
شــده تا الان - چه رویدادهایی کــه به خود ندیده؛ 
از تهدید و تشــر به اردوگاه باطل کره  زمین تا تنفیذ 
احکام ریاســت جمهوری و جشن برای دخترانی که 
شایســته  خطاب قرار گرفتن از جانــب خداوند قرار 
گرفته و به تکلیف رســیده اند و خاموش کردن انواع 

و اقسام فتنه ها.
حسینیه امام خمینی)ره( مرور فشرده  انقلابی 
اســت که پس از خمینی)ره( شعله اش سرد نشده. 
امروز نام خمینی)ره( بیش از هر زمان دیگری زنده 
است. این را به راحتی می شود از پیکرهای شهدایی 
فهمید که ۳5 ســال بعد از ارتحال ایشان به دست 
مستقیم صهیونیست  ها به شهادت رسیده اند و بعد 
از نماز با شــعار لبیک یا حسین علیه السلام تشییع 
می شــوند. امروز نام خمینی)ره( بیش از هر زمان 
دیگری زنده است و این را به راحتی می شود از روی 
شــعارهایی فهمید که این خانواده های داغدار و در 
برابر پیکرهای پاره پاره  عزیزان شان در حسینیه امام 
خمینــی)ره( می دهند: »ای رهبــر آزاده، آماده ایم 
آمــاده!« اینهــا امانــت داران خداینــد در زمین و 

امانت داران همیشه آماده اند.

روایتی از اقامه نماز رهبر انقلاب بر پیکر هفت شهید راه قدس در حسینیه امام خمینی)ره(

پیکرهایی که ثابت کردند خمینی)ره( زنده است

رئیس قوه قضائیه در نشستی سه ساعته به 
گفت و گو با جمعی از مدیران و فعالان رسانه ای 

کشور پرداخت.
به گزارش مرکز رسانه قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمســلمین غلامحسین محســنی اژه ای، در ادامه 
نشســت های هم اندیشــی مســتمر خود با اقشار و 
گروه های مختلف مردمی و نخبگانی، عصریکشنبه با 
جمعی از مدیران مسئول رسانه های کشور دیدار و به 
مدت حدود سه ساعت، سخنان و دغدغه های آنان را 

استماع کرد.
رئیس قوه قضائیه طی ســخنانی در این مراسم 
گفــت: در این محفل به گرد هم نشســته ایم تا نقد 
و نقــادی کنیم و دلســوزانه و خیرخواهانه نواقص و 
کاســتی ها را برطرف ســازیم؛ من شخصاً از شنیدن 
نقد ها خوشحال می شــوم و آن ها را در راستای رفع 
نواقص و کاســتی ها به کار می بندم. البته قدر مسلم 
چنانچه بخواهیم فارغ از نقد ها و کاســتی ها، از نقاط 
قوت نظام بگوییم، ســخن و مطلب بــرای گفتن و 

نوشتن بسیار بیشتر از نقدهاست.
محسنی اژه ای تصریح کرد: قطعاً به قوه قضائیه 
نقد وارد اســت و ما در ایــن زمینه تعارف نداریم؛ ما 
ادعــا نداریم که در تراز نظــام در همه بخش ها ارتقا 
پیدا کرده ایم، لذا خــود را محتاج نقد و رفع نواقص 

می دانیم.
وی افزود: اختلاف نظر و اختلاف سلیقه همواره 
بوده و هست و خواهد بود؛ مهم آن است که علی رغم 
ایــن اختلاف نظرات و اختلاف ســلیقه ها بتوانیم در 
کنار یکدیگر زندگی مســالمت آمیز داشــته باشیم و 
این اختلافات ســبب سوءاستفاده دشــمنان نشو د. 
گاهی مشــکلی برای فردی پیش می آید که اگرچه 
همفکر من نیســت، اما هموطن من است و دوستدار 
نظام اســت؛ در این جا باید به او کمــک کنیم تا بر 
مشکلش غلبه کند نه اینکه، چون همفکر و هم جناح 
من نیست، خدای ناکرده بر مشکلش بیفزاییم و یا از 

مشکل او احساس شعف کنیم.
بخشی از امنیت  روانی جامعه را

خودمان برهم می زنیم
رئیــس قوه قضائیه بیان داشــت: آیا احســاس 
نمی کنید که در کشــور بد اخلاقی وجود دارد و در 
خیلــی از مواقع، خودی هــا را ناراحت می کنیم و در 
خیلی از موارد چیز هایی را می نویسیم و می گوییم که 
سبب رنجش دوستان و خوشحالی دشمنان می شود؛ 
چگونه باید این نقیصــه را رفع کنیم؟ نباید از اینکه 
امروز شــایعه یا مطلبی در قبال فردی منتشر شد و 

آبروی او ریخت خوشحال باشیم.
محسنی اژه ای افزود: امروز وضعیت امنیت روانی 
جامعه خوب نیســت؛ این امنیت را چه کسی به هم 
می زند؟ این امنیت از کدام ناحیه به هم می خورد؟ آیا 
در همه این موارد دشــمنان دخیل هستند؟ آیا همه 
این موارد از ناحیه یک طیف خاص صورت می گیرد؟ 
بدون تردید در وهله نخست باید رفع عیوب و نواقص 
را از خودمان شروع کنیم و همگان به حفظ و تقویت 
امنیت روانی جامعه یاری رسانیم. در خیلی از مواقع 
خود ما از طریق رسانه ها و تریبون هایی که در اختیار 
داریم امنیت روانی جامعه را مخدوش می کنیم لذا در 
این زمینه باید بسیار مراقب بود. امروز به سبب اقتدار 
بالای نظام جمهوری اســلامی، دشمن کاملًا از اقدام 
نظامی علیه کشور ما ناامید است، لذا به توطئه چینی 
و اختلاف افکنــی و تهدیــد امنیت روانــی مردم در 
داخل دلخوش کرده است؛ باید بسیار هوشیار باشیم 
و بدانیم که وقتی دشــمن بــه تعریف و تمجید از ما 
می پردازد، قطعاً یک اشکال و نقصی در ما وجود دارد. 
وی ادامه داد: ظرفیت بســیار بزرگی در اختیار شما 
اهالی و اصحاب رسانه وجود دارد و شما با نوشتار و گفتار 
و مواضعتان می توانید در جهت تحکیم وفاق و همبستگی 

اجتماعی اقدام کنید و دشمن را ناامید سازید.

در مورد عفاف و  حجاب واقعا وضع خوبی نداریم
رئیس عدلیه در بخشــی از ســخنانش در این 
نشست صمیمی، به مقوله عفاف و حجاب و سیر ناظر 
بــر تدوین لایحه مربوطه در این زمینه نیز گریزی زد 
و گفت: در قضیه عفاف و حجاب وضع خوبی نداریم؛ 
اگرچه در این رابطه یک سلسله اقداماتی انجام شده، 
امــا هنوز به نتیجه نهائی نرســیده ایم؛ تاکید بنده از 
همان ابتدا آن بود که باید با به کارگیری قوانین فعلی 
)قوانین ناظر بر مسئولیت اتحادیه ها، صنوف، اماکن 
و ....( در راســتای بهبود وضع عفاف و حجاب اقدام 
کنیم. در فروردین ســال گذشــته من جلسه ای را با 
حضور مســئولان ذی ربط در این حوزه تدارک دیدم 
و در آن جلســه، کلیه قوانیــن موجود ناظر بر بهبود 
وضــع عفاف و حجاب را احصاء و ابلاغ کردم و تاکید 
کردم که چنانچه به همین قوانین موجود عمل شود، 
مشکلات این حوزه تا میزان مؤثری مرتفع می شود؛ 
علی ایّ حال در شــورای عالی انقــلاب فرهنگی، قوه 
قضائیه مکلف به تدوین لایحه ای در این رابطه شــد 
و ما لایحــه ای معطوف به هدف را در ۹ ماده تنظیم 
کردیــم که آن ۹ مــاده در دولت بــه ۱5 ماده و در 
مجلس به ۷۱ ماده تبدیل شد و هنوز هم به سرانجام 
نرسیده است؛ علی ایّ حال کماکان معتقدم که با عمل 
به همین قوانین موجود، می تــوان وضعیت عفاف و 
حجــاب را تا قبل از تصویب قانــون مربوطه در این 

حوزه بهبود بخشید.

گفتنی است، در این جلسه که با حضور مدیران 
و مسئولان قریب به ۷۰ رسانه از طیف ها و جناح های 
مختلــف برگزار شــد، پیش از ســخنان رئیس قوه 
قضائیه، ۲۴ نفر از مدیران رســانه های کشور به بیان 
دیدگاه ها و نقطه نظــرات خود درخصوص موضوعات 

مختلف پرداختند.
حسین شریعتمداری: دشمن از ترفند انگاره سازی

 علیه انقلاب استفاده  می کند
شریعتمداری مدیرمسئول روزنامه کیهان در این 
نشســت گفت: برخلاف نظر برخی اصحاب رسانه که 
شرایط موجود در کشور را خطرناک می بینند، معتقدم 

شرایط بسیار خطیر است، اما هرگز خطرناک نیست.
وی با بیان اینکه متاسفانه دشمنان در رسیدن به 
مقاصد شــوم خود، بعضاً از نیرو های داخل کشور نیز 
سوءاســتفاده می کنند، افزود: همه ما باید به اتفاق و 
کمک همدیگر، انگاره های غلط ایجاد شده در اذهان 

مردم را از بین ببریم.
تاکید در مورد تکالیف و وظایف دستگاه های مختلف 

در حوزه عفاف و حجاب
رئیس قوه قضائیه همچنین در نشســت دیروز 
شــورای عالی قوه قضائیه، با تاکیــد مؤکد بر مقوله 
عفاف و حجاب، گفت: ارتقاء وضعیت جامعه در حوزه 
عفاف و حجاب، یک تکلیف شرعی و قانونی است که 
مطالبه رهبر معظم انقلاب و همه مردم و خانواده های 
عفیف و نجیب ایرانی اســت؛ باید توجه داشــت که 

مسئله عفاف و حجاب، امروز به ابزاری برای دشمنان 
تبدیل شــده است تا با تمسک به این مقوله، اغراض 

شوم خود را به پیش ببرند.
محسنی اژه ای با اشاره به اقدامات قوه قضائیه در 
راستای ارتقاء وضعیت جامعه در حوزه عفاف و حجاب 
و ســیر ناظر بر تدوین لایحه مربوطه در این زمینه، 
افزود: از ســال قبل، من در جلســات و نشست های 
متعــددی با حضــور مقامات و مســئولان ذی ربط 
تاکید کردم که باید با بــه کارگیری قوانین موجود، 
از جمله »قانــون مجازات اســلامی«، »قانون آیین 
دادرسی کیفری« و مقوله »جرم مشهود« مندرج در 
این قانــون، قوانین ناظر بر حوزه اختیارات و تکالیف 
اصناف و اماکن و »قانون حمایت از آمران به معروف 
و ناهیان از منکر«، در راستای بهبود و ارتقاء وضعیت 

عفاف و حجاب در جامعه اقدام کنیم.
وی بیان داشــت: تاکید من همچنان آن اســت 
که دســتگاه های مســئول در حوزه عفاف و حجاب 
بایــد تا قبل از آنکه لایحه مربوطــه در این حوزه به 
قانون تبدیل و عملیاتی شــود، به تکالیف و وظایف 
قانونی خود وفق قوانین موجود جامه عمل بپوشانند 
و معطل تصویب قانون مزبور نباشــند؛ علاوه بر مراکز 
و دستگاه های فرهنگی که در مقوله عفاف و حجاب، 
تکالیف مشــخصی دارند، قوه قضائیه، وزارت کشور، 
فراجا، اصناف، اماکــن و... نیز باید اهتمام مجدانه ای 
درخصوص پیاده سازی قوانین فعلی در حوزه عفاف و 

حجاب داشته باشند. 
رئیس دســتگاه قضا تاکید کرد: بــدون تردید، 
طبق قانون، فراجا باید با جرم مشــهود برخورد کند 
و قضــات ما نیز باید در قبال مرتکب جرم مشــهود، 
تصمیمات و آراء مناســب و منطبق با قانون را اتخاذ 
و صــادر نمایند. در این رابطه، کلیه دادســتان های 
ما در سراســر کشور پیگیر باشــند که فراجا با جرم 
مشــهود برخورد کند و علاوه بر آن، پیگیر باشند که 
دستگاه های اطلاعاتی، جریانات سازمان یافته ای که از 
بیگانگان خط می گیرنــد و اقداماتی مغایر با عفاف و 
حجاب انجام می دهند را شناســایی و معرفی کنند. 
قطعاً باید همه دســتگاه ها به اجرای قوانین فعلی در 
حوزه عفاف و حجاب، مقیّد باشــند تا بتوانیم در این 
حوزه که خواســت شــرع و قانون و رهبری معظم و 
خانواده های عفیف و نجیب ایرانی است به یک نقطه 

مطلوب نائل آییم. 

نشست هم اندیشی رئیس قوه قضائیه با جمعی از مدیران و فعالان رسانه ای برگزار شد

سالگرد شهادت سپهبد شهید علی صیاد شیرازی

نماینده ولی فقیه در سپاه: 

شهید »زاهدی« شب قبل از شهادت گفت
هدیه من دیدار با حاج قاسم است؛ چراكه دلتنگ ایشان هستم

نماینده ولی فقیه در سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: شهید زاهدی یک 
شب قبل از شهادتش مهمان ما در سپاه بود. آن  شب یکی از افراد با شوخی گفت 
کسی به سردار زاهدی که به تازگی از مأموریت آمده است، هدیه ای نمی دهد؟ 
اما او گفت که »هدیه من دیدار با شهید حاج قاسم سلیمانی است؛ چراکه من 

دلتنگ حاج قاسم هستم.«
حجت الاســلام عبدالله حاجی صادقی، نماینده ولی فقیه در ســپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی در مراســم تشییع و خاکسپاری پیکر مطهر یک شــهید گمنام در فدراسیون 
تیراندازی، گفت: در آیات و روایات تأکید شده است که شهید بازنده  زندگی نیست بلکه 

برنده  واقعی زندگی است.
به گزارش فارس، وی افزود: شهید یعنی کسی که از حیات دنیایی خود گذشت تا به 
حیات طیبه برسد؛ بنابراین برای شهیدان گریه نمی کنیم؛ بلکه برای خودمان گریه می کنیم؛ 

چراکه منطق شهید، منطق پیروزی است و به آن چه که خدا به او داده، شاد است.
نماینده ولی فقیه در سپاه به شهادت سردار محمدرضا زاهدی و همرزمان ایشان در 
حمله تروریستی رژیم صهیونیستی به ساختمان کنسولی سفارت ایران در دمشق اشاره و 

عنوان کرد: شهید زاهدی ۴۰ سال به دنبال شهادت دوید.
وی ادامه داد: در دوران دفاع مقدس، یکی از فرماندهان قرارگاه ها نزد شهید عبدالله 
میثمی نماینده حضرت امام خمینی)ره( در قرارگاه خاتم الانبیاء )ص( رفت و به او گفت 
تا به شهید زاهدی یک هشدار شرعی دهند؛ چراکه خیلی بی باک جلو می رفت؛ درحالی 

که فرمانده لشکر بود.
حجت الاســلام حاجی صادقی بیان داشت: شهید زاهدی یک شب قبل از شهادتش 
مهمان ما در سپاه بود. آن  شب یکی از افراد با شوخی گفت کسی به سردار زاهدی که به 
تازگی از مأموریت آمده است، هدیه ای نمی دهد؟ اما او گفت که »هدیه من دیدار با شهید 

حاج قاسم سلیمانی است؛ چراکه من دلتنگ حاج قاسم هستم.«


